
Exposlanec NR SR Karol Farkašovský: „Toto
tu nebolo ani za komunistov. Kto a čo
garantuje svätožiaru očkovaným a peklo
neočkovaným?“
- CZ24 News | 20. listopadu 2021

SLOVENSKO: Bývalý poslanec NR SR za SNS a niekdajší moderátor televíznych správ Karol
Farkašovský sa vo svojom komentári k aktuálnej situácii a novému covid semaforu pýta, čo
vláda okrem velebenia vakcinácie urobila doposiaľ v tom, aby pred treťou vlnou zlepšila
zdravotnú starostlivosť.

Podľa názoru Karola Farkašovského masírovanie mozgu slovenského občana v týchto mesiacoch
nemá konca. „Toto tu nebolo ani za komunistov,“ píše. „V pude sebazáchovy vypínam televízne
správy po desiatich minútach. Už nie som schopný počúvať tú lavínu slov, varovaní, hrozieb,
obviňovania, strašenia a sústavne opakovaného spojenia – čelíme humanitárnej katastrofe.

„Aj bez masáže viem, že situácia je vážna. V normálnej spoločnosti by ju však politici aj
ctení odborníci mali upokojovať a nie každým slovom jatriť. Mali by pracovať na tom, aby im
ľudia začali dôverovať,“ myslí si bývalý poslanec Národnej rady.

Farkašovský preto na svojom profile na Facebooku položil vláde niekoľko aktuálnych otázok:

„Ako sme po prvej a druhej vlne pripravili systém zdravotnej starostlivosti, techniku, personál? Čo
robila vláda doteraz – okrem verklíkovania očkovacej propagandy a farbenia okresov? Okrem nátlaku
a rozdelenia spoločnosti na dve kategórie. A kde je prosím napísané a garantované, že
zaočkovaní to majú vyhraté? Že môžu všetko, že ich bude vírus obchádzať a sadať bude iba
na tých druhých? Že očkovaní nemôžu ochorieť, že nemôžu byť prenášačmi vírusu? Kto a čo
garantuje svätožiaru očkovaným a peklo neočkovaným?“

Dodal, že ako ľudia sme si všetci rovní bez ohľadu na to, kde žijeme, čo robíme, s kým, alebo s čím
sympatizujeme. „Nie som proti očkovaniu a plne rešpektujem človeka, ktorý sa rozhodne aj
pre štvrtú dávku. Len prosím ten rešpekt rovnako prináleží aj tým druhým, ktorí majú iný
názor. Možno iba preto, že sa jednoducho boja a nikto im nezodpovedal otázky, ktoré sa právom
pýtajú.“

„Dopracovali sme až tam, že dnes už ľudia neveria nikomu a ničomu. Toto je
výsledok hystérie, premývania mozgov, nepresných a účelových informácií,
sústavného tlaku, novodobého kastovania spoločnosti.“

Podľa Karola Farkašovského sme sa ocitli na prahu ozajstnej humanitárnej katastrofy – obrovského
strachu nielen z covidu ale hlbokej spoločenskej a mediálnej demencie, ktorej obeťami sme všetci
očkovaní i neočkovaní. „A ja sa v dobrom pýtam úplne obyčajne ale jasne: kedy už konečne
budeme covid liečiť?“
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